
P r o t o k ó ł   Nr  IX/ 03 
z  Sesji Rady Gminy  S t e g n a 

odbytej w dniu 30 maja 2003 roku 
w sali Nr 1 Urz�du Gminy w Stegnie. 

 
 
Sesj� Rady Gminy Stegna otworzyła Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska, 
która powitała przybyłych go�ci oraz radnych. Przewodnicz�ca Rady 
stwierdziła, �e na sta  15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr 2. 
Na Sekretarza obrad zaproponowano Pana Józefa Mirowskiego.  
Za kandydatur� Radnego Mirowskiego głosowało 14 radnych, 1 radny 
wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. Pkt. Nr 3. 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek  wyst�pił z wnioskiem o wycofanie z 
porz�dku obrad pkt. 9,1 tj. projektu uchwały w sprawie funkcjonowania oraz 
przej�cia zada� programowych o�wiaty samorz�dowej w Gminie Stegna. 
Wójt Gminy wyja�nił, �e projekt uchwały zostanie dopracowany i 
przedstawiony do uchwalenia na nast�pnej sesji. 
Za wycofaniem z porz�dku obrad projektu uchwały głosowało 15 radnych. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała porz�dek obrad po wniesionych 
zmianach. Za przyj�ciem porz�dku obrad głosowało15 radnych. Przyj�ty został 
w nast�puj�cym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2. Wybór Sekretarza obrad. 
3. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
4. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami. 
7. Sprawozdanie z działalno�ci Gminnego O�rodka Pomocy Społecznej w 

Stegnie za 2002 rok. 
8. Sytuacja o�wiaty w gminie Stegna. 
9. Podj�cie uchwał w sprawie: 
9,1 zmiany uchwały Rady Gminy Nr IV/22/2002 z dnia 30 grudnia 2002 r w  
     sprawie przyj�cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania    
Problemów Alkoholowych do realizacji w 2003 roku. 
9,2. zmiany uchwały Nr V/29/2003 Rady Gminy Stegna z dnia 31 stycznia  
      2003 roku. 
10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
11. Sprawy ró�ne. 

 



Ad. Pkt. Nr 4. 
Za przyj�ciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr 5. 
Interpelacje i wnioski zgłosili nast�puj�cy radni : 
 
Radny Pan Ryszard Fidut – wyja�ni�, dlaczego działki zakupywane jako działki 
budowlane s� sklasyfikowane jako u�ytki rolne. Jakie działania mo�e podj�� 
Urz�d aby uregulowa� t� spraw� zgodnie ze stanem rzeczywistym 
wykorzystania tych działek. 
Radny Pan Sebastian Kleczewski – wyznaczy� miejsca do parkowania 
pojazdów a w przyszło�ci parkingu przy �luzie Gda�ska Głowa, oraz ustawienie 
znaków informuj�cych przy drogach o kierunku dojazdu do �luzy.  
Radny Pan Jan Hudomi�t – brak informacji o pracy rady, dlaczego nie ukazuj� 
si� „Wiadomo�ci Stegnie�skie” 
Radny Pan Jerzy Wagner – dot. budowy drogi ł�cz�cej ulic� �uławsk� w 
Mikoszewie z terenem pastwisk w mi�dzywalu rzeki Wisły. 
Radny Pan Marian Ciasnocha – kiedy b�d� budowane i remontowane drogi 
gminne. 
Radny Pan Marian Ciasnocha – kiedy b�d� koszone rowy. 
Radny Pan Marian Ciasnocha – kiedy b�d� łatane dziury na drogach 
powiatowych. 
Radna Pani  Iwona Bło�ska – doprowadzi� do uporz�dkowania terenu po 
budowie kanalizacji w Jantarze. 
Radny Pan Ryszard Fidut – przeprowadzi� rozmowy z Dyrekcj� Lasów 
Pa�stwowych w Gda�sku  w sprawie  zamiany gruntów z przeznaczeniem na  
budow� parkingu zaporowego przy drodze Morskiej w Stegnie. 
Radny Pan Jan Hudomi�t – brak odpowiedzi na pismo Stowarzyszenia Czarni 
Przemysław w sprawie dofinansowania oraz przekazania boiska. 
Radny Pan Stanisław Kukułka – dlaczego nie została powołana komisja w 
sprawie sporz�dzenia protokołu szkód wyrz�dzonych rolnikom przez anomalia 
pogodowe. 
Radny Pan Stanisław Kukułka – poczyni� starania o przesuni�cie terminów spłat 
kredytów zaci�gni�tych przez rolników z ARiMR. 
Radny Pan Stanisław Kukułka  - doprowadzi� do przejezdno�ci drogi w Starych 
Babkach.. Brak dojazdu  zagra�a �yciu. 
Radny Kukułka prosi o odpowiedzi na pi�mie. 
Radny Pan Kukułka  - jak przedstawia si� sprawa umieszczenia nowych lamp. 
Radny Pan Mirowski Józef – wnioskuje, aby na ka�dy wniosek i interpelacje 
udziela� odpowiedzi na pi�mie. 
Radny Pan Mirowski Józef - dlaczego nie została wyremontowana ulica Morska 
w Stegnie tak jak zapewniał Wójt, �e nie b�dziemy musieli si� za t� drog� 
wstydzi�. 



Radny Pan Mirowski Józef – jak b�dzie przebiegał remont drogi E – 7, czy 
b�dzie na sezon usprawniony ruch. 
Radny Pan Mirowski Józef – poruszył spraw� lampy w miejscowo�ci 
Junoszyno, 
Radny Pan Waldemar Szyma�ski – poruszył spraw� ustawienia bilbordu. 
Pan Kulka wnioskował o ustawienie znaku prawo skr�tu na drodze powiatowej 
w Drewnicy. 
Pan Kogut Józef – czy istnieje program odnowy wsi, dlaczego sołtysi nie zostali 
powiadomieni. 
 
Ad. Pkt. Nr 6. 
Informacj� o pracy Wójta w okresie mi�dzy sesjami przedstawił Wójt Pan 
Marian Ranoszek. 
Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7. 
Sprawozdanie z działalno�ci Gminnego O�rodka pomocy Społecznej w Stegnie 
za 2002 rok przedstawiła Pani Lucyna Gr�da – Kierownik GOPS. 
Radni nie wnie�li uwag do sprawozdania. 
 
Ad. Pkt. Nr 8.  
Informacj� na temat sytuacji o�wiaty w gminie Stegna przedstawił Z- ca Wójta 
Pan Mariusz Ogrodowski.  
Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Pani Konkiet, wizytator z Kuratorium O�wiaty poinformowała na temat sieci 
szkół na terenie gminy Stegna. Pani wizytator poinformowała, �e dokonała 
oceny placówek z terenu gminy Stegna. P. Dyrektor Gimnazjum w Tujsku, P. 
Dyrektora Szkoły w Jantarze, Pana Dyrektora Gimnazjum w Mikoszewie. 
Nie dokonała oceny Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Stegnie i 
Drewnicy. Poniewa� Pani wizytator nie została powiadomiona, na jaki temat ma 
si� przygotowa� na sesj� poprosiła o zadawanie pyta�. 
Radny Pan Mirowski zwrócił si� z pytaniem, kto ustala maksymaln� liczb� 
dzieci w oddziałach. 
Radny Pan Załuga – jak wygl�daj� nasze szkoły w porównaniu z innymi 
szkołami. 
Radny Pan Kleczewski Sebastian– czy w ramach subwencji szkołom wystarcza 
�rodków. 
Radny Pan Mirowski Józef – czy Kuratorium ma wpływ na wybór 
podr�czników. 
Jednocze�nie Radny Mirowski Józef apelował do Dyrektorów szkół o baczny 
wybór podr�czników. 



Nast�pnie Z-ca Wójta Pan Mariusz Ogrodowski podzi�kował Pani Wizytator za 
przybycie na sesj�. 
 
Nast�pnie Dyrektorzy szkół przedstawili informacj�  o swoich placówkach. 
Wice Wójt Pan Mariusz Ogrodowski przedstawił stan budynków o�wiatowych, 
które wymagaj� ogromnych nakładów finansowych, poinformował o 
mo�liwo�ci naprawy placówek poprzez prowadzenie dalszej termomodernizacji. 
 
Skarbnik Gminy przedstawiła przygotowan� informacj� na temat zaci�gni�cia 
kredytu na remonty szkół z BO�. 
Radny Pan Ryszard Fidut zwrócił si� z pytaniem jak układa si� współpraca z 
GOKTiR. 
Radny Pan Szyma�ski Waldemar – stwierdził, �e współpraca z GOKSTiR jest 
znikoma. 
 
Ad. Pkt. Nr. 9,1. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały Rady Gminy Nr IV/22/2002  z dnia 30 grudnia 2002 roku w 
sprawie przyj�cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania 
Problemów Alkoholowych do realizacji w 2002 r. 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. W zwi�zku z powy�szym projekt 
uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 13 
radnych.  
 
Przyj�to Uchwał� Nr IX/ 54 / 03 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Nr IV 
/ 22 / 2002 z dnia 30 grudnia 2002 r w sprawie przyj�cia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych do realizacji w 2003 r. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu.. 
 
 
Ad. Pkt. Nr 9,2   
Przewodnicz�ca Rady Gminy Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały Nr V/29 / 2003 Rady Gminy Stegna z dnia 31 stycznia  
2003 roku. Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. W zwi�zku z powy�szym 
projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały glosowało 13 
radnych.  
   
Przyj�to Uchwał� Nr IX/55/2003 w sprawie zmiany uchwały Nr V/29/2003 
Rady Gminy Stegna  z dnia 31 stycznia 2003 roku. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu.   
  
Ad. Pkt. Nr 10. 
Odpowiedzi na wnioski i interpelacje udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 



- działki te w ewidencji gruntów w Starostwie Powiatowym s� 
sklasyfikowane jako u�ytki rolne zgodnie ze stanem faktycznym, 
poniewa� nie została dokonana zmiana przeklasyfikowania tych gruntów. 

    -    Radny otrzyma odpowied	 na pi�mie, poniewa� Wójt nie wie czyje s� to 
         grunty 

- Je�eli Rada uzna, �e nale�y nadal wydawa� „Wiadomo�ci Stegnie�skie” 
to b�d� wydawane. 
Były uwagi co do wydawania gazetki i wydawanie jej zostało zaniechane. 

- W roku 2003 nie b�dzie budowana droga koło Pana Mazura w 
Mikoszewie, poniewa� brak jest �rodków finansowych.  

- Od miesi�ca maja pracuj� dwie grupy które  dokonuj� cz��ciowej 
naprawy dróg , s� przekładane płyty oraz łatane dziury. 
Z powodu braku �rodków finansowych Zarz�d Dróg dokonuje tylko          
łatania dziur. 

Wójt zwróci uwag� inspektorowi nadzoru, który ma nadzór nad budow�   
kanalizacji w Jantarze. 

- Wójt prowadzi rozmowy z Lasami Pa�stwowymi o zamian� gruntów. 
- Nie jest to zła wola Gminy ale przepisy nie pozwalaj�  na dofinansowanie 

Klubów Sportowych. 
- Komisja nie została powołana poniewa� zbyt mało rolników zgłosiło 
     wnioski o powołaniu komisji. Dopiero w miesi�cu maju wpłyn�ło du�o  
     poda�. 
- Nadzór Budowlany Starostwa Powiatowego zobowi�zał si� , �e do 31 

maja  b�dzie przejezdna droga w Starych Babkach. 
Je�eli radny uzna , odpowied	 Wójta za zadawalaj�c� wówczas tylko b�d� 
udzielane odpowiedzi na pi�mie na te wnioski na które nie została udzielona 
odpowied	 na sesji.   

- Droga powiatowa w Stegnie przy ulicy Morskiej jest w trakcie remontu. 
Nie jest wylewany asfalt tak jak obiecał Zarz�d Dróg a s� łatane tylko 
dziury.       

- Wysłany zostanie wniosek do Zakładów Energetycznych o przestawienie 
lampy w Junoszynie. 

- Na sezon letni zostanie ustawiony bilbord. 
- Zostanie wysłany wniosek o ustawienie prawo skr�tu na mo�cie w          

Kiezmarku. 
- Wie� Mikoszewo dowiedziało si� na własn� r�k� o szkoleniu na temat 

programu odnowy wsi i sołtys wsi wzi�ła w nim udział. 
Radny Pan Wagner zwrócił si� o odpowied	 na nast�puj�ce interpelacje: 

- kiedy b�dzie wybudowane o�wietlenie na ulicy Długiej w Mikoszewie?. 
- kiedy b�dzie wybudowane o�wietlenie od parkingu do pla�y w 

Mikoszewie? 
- kiedy b�dzie wybudowana zajezdnia dla autobusów w Mikoszewie? 
 



Wójt Pan Marian Ranoszek udzielił Radnemu odpowiedzi: 
- W bud�ecie nie ma �rodków na wybudowanie o�wietlenia do pla�y. 
- S� prowadzone rozmowy w sprawie wybudowania zajezdni. 

 
Ad. Pkt. Nr 11. 
Pan Kulka wyja�nił radnych, �e praca radnego nie polega na zgłaszaniu 
wniosków na sesji. Radny powinien zgłasza� wnioski pracownikom Urz�du 
Gminy, tylko wówczas, je�eli wniosek nie zostanie załatwiony radny powinien 
go zgłosi� na sesji. 
Pan Kulka odniósł si� do sprawy wydawania gazetki „Wiadomo�ci 
Stegnie�skie”, był przeciwnikiem jej wydawania. Stwierdził, �e była to 
propaganda sukcesu. Wiadomo�ci powinny by� obiektywne, rzeczowe i 
prawdziwe. 
Radny Pan Kleczewski odnosz�c si� do wypowiedzi Pana Kulki stwierdził, �e 
radny zna swoje prawa i nie powinien poucza� jak maj� pracowa� radni. 
Dalsz� wypowied	 Radnego Kleczewskiego przerwała Przewodnicz�ca Rady. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała pismo Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gda�sku odnosz�ce si� do pisma Urz�du Gminy zawieraj�ce 
wniosek o zaj�cie stanowiska w zwi�zku z niepodj�ciem przez Rad� Gminy 
Stegna uchwały w sprawie zmiany formy organizacyjnej Gminnego O�rodka 
Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Stegnie /pismo w zał�czeniu/. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała pismo Sołtysa wsi Drewnica  
/ pismo w zał�czeniu /. 
Wójt Pan Marian Ranoszek poinformował, �e wpłyn�ła skarga Pana Tkaczka na 
działalno�� Wójta Gminy. Pan Pazdykiewicz inspektor Urz�du Gminy odczytał 
skarg� Pana Tkaczyka. 
Radny Pan Fidut poinformował, �e komisja Bud�etowa przeprowadziła lustracj� 
budynków gminnych. Była równie� u rodziny Tkaczyków, rodzina stwierdziła, 
�e jest gotowa budynek wykupi�. 
W zwi�zku z podnoszonymi w skardze zarzutami Rada Gminy postanowiła 
zapozna� si� szczegółowo ze spraw� Pana Tkaczyka i rozpatrzy� skarg� na 
najbli�szej sesji. 
W zwi�zku ze zbli�aj�cym si� zako�czeniem roku szkolnego Wójt Gminy Pan 
Marian Ranoszek za po�rednictwem Dyrektorów szkół zło�ył �yczenia 
wszystkim dzieciom. 
Sołtys wsi Rybina Pan Kogut Józef zwrócił si� z pytaniem dlaczego budynek 
Gimnzjum w Tujsku nie jest uj�ty do zaci�gni�cia kredytu 
termomodernizacyjnego. 
Wobec wyczerpania porz�dku obrad Przewodnicz�ca Rady uznała sesj� za 
zako�czon�. 
 
 
Protokołowała :                                  Sekretarz obrad  



Halina Całkiewicz                               Józef Mirowski. 
 


